
 

 AFDELING 20 

Referat af afdelingsmøde den 5. september 2019 

Til stede var kun 9 beboere   

 

 

 

1. Valg af ordstyrer 

         Jack blev valgt til ordstyrer og Ebbe til referent. 

 

2. Bestyrelsens beretning 

Ebbe havde skrevet en beretning for året, som er vedhæftet. Beretningen blev 

godkendt. 

 

3. Bestyrelsens oplæg for 2020 

I ovenstående beretning er beskrevet bestyrelsens oplæg for 2020.  Stiføring over 

fællesarealet droppes. Bestyrelsen også skal arbejde videre med at få oprettet de 

skæve lygtestandere. 

 

4. Budgetter for 2020 

         Jan (NAB) gennemgik budget 2020, som blev godkendt. 

 

5. Indkomne forslag 

         Ingen forslag var indkommet. 

 

6. Valg af afdelingsformand 

Ebbe var på valg og blev genvalgt. 

 

7. Valg af suppleant 

Ellen genopstillede og blev genvalgt 

 

8. Eventuelt 

Der var herefter en længere debat om forskellige forhold i afdelingen. Der er stadig 

problemer med affaldssorteringen, som bestyrelsen som nævnt i årsberetningen må 

tage hånd om. Der blev også bemærket manglende belysning ved affaldsstationerne. 

Støjende knallertkørsel i smøgen, som er en gangsti, må påtales.  

Bestyrelsen vil her opfordre beboerne til i højere grad at deltage i de årlige 

afdelingsmøder, da det her vil være naturligt f.eks. at drøfte, hvilke 

fællesarrangementer vi kunne ønske os. 

 

                             

Referat/Ebbe 8. september 2019. 


